
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

26.6.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Dostál, Přibyla, Plesník, Janovič, Kubík, Antol 

(zástupce L. Matysky), Pernica, Krejčí 

Omluveni: Matyska 

 

1. Zprávy od ředitele a divizních  
• V minulém týdnu se konala schůzka ředitele s prof. Barnatem, budoucím děkanem FI 

– mezi tématy byla stavba na FI, C4e, sítě, výuka.   
• Dne 22.6. se konalo jednání Rady pro IT MU - účast ředitel: mezi tématy 

bylo scanování studijních spisů, platby v obchodním centru (umožnění okamžité platby 
skrz bankovní rozhraní INET), diskuse k O365 a migraci pošty, AI a 
implementace ChatGPT. ÚVT má za úkol připravit návrh dalších kroků v omezování 
přeposílání pracovní pošty zaměstnanců na soukromé emailové adresy.  

• V pátek 23.6. se konalo jednání Rady pro strategické výzkumné projekty MU – mezi 
tématy byla příprava projektů do výzvy OP JAK Mezisektorová spolupráce, pořízení IT 
vybavení v projektech - nad hranici 5 mil. Kč nutnost konzultace s ÚVT, Data 
Management Plans.   

• Ředitel bude nepřítomen od 29.6. do 7.7., dále od 17.7. - 28.7. (zástup V. Přibyla).  
• Dne 10.7. se bude konat výjezdní zasedání kolegia ředitele.  

 
• PED:   

o Byl sestaven harmonogram prací na CPS během prázdnin (výměna nábytku, 
údržba).  

o V minulém týdnu proběhl audit na projektu C4e, V. Přibyla vyslovuje poděkování 
všem, kteří se podíleli, explicitně pak H. Mojdlové za zajištění veškerých 
potřebných věcí.  

o Projekt IPs EOSC-CZ prošel úspěšně věcným hodnocením a byl doporučen k 
financování. Nyní bude probíhat příprava podkladů pro vydání Právního aktu.  

o Probíhá finalizace návrhů odměn a nastavení úvazků od 1.7.  
 

• O. Dostál informuje, že probíhá výběr dodavatele stavby BioPharma Hub.  
• Podklady pro hodnocení VaV za ÚVT jsou téměř kompletní, chybí oblast zastřešovaná 

prof. Matyskou, termín na dodání zbývajících podkladů do 10.7.  
  

• DITS:  
o Řeší se přístupové systémy na fakultách.  
o Probíhá upgrade kamerových systémů na CPS.  
o Sběr zpětné vazby na odstávku CPS.  

 
 
 



  

• DKSD a DITI:  
o Proběhla diskuse s R. Čermákem ohledně udržitelnosti projektu C4e a přesunu 

pracoviště na FI.  
o Příprava projektu do výzvy OP JAK Mezisektorová spolupráce - společně s dalšími 

fakultami (FSS, FF, PrF, FI). 
o Příprava na test Central Stop tlačítek na CPS dne 19.7.2023 - test vypnutí el. 

energie vč. UPS kvůli naplnění povinnosti definované požární bezpečností.  
  

• DIS:  
o V minulém týdnu se konalo poslední jednání Steering Board Portálu MU.   
o Probíhá diskuse o předání aplikace MUNI pomáhá na DIS.  
o Ve středu 28.6. se bude konat setkání zástupců ÚVT s tajemníky fakult - hlavní 

téma EPIS, Datawarehouse.  
  

• CERIT-SC:  
o Příprava projektu do výzvy OP JAK Open Science I   
o Postupuje se v certifikaci na ISO 27k (identity a Sensitive Cloud)  
o V minulém týdnu byl poskytnut rozhovor pro Český rozhlas ohledně výpočetního 

clusteru NVIDIA DGX.  
  

• HR:  
o Proběhla schůzka M. Pernicy s B. Šolcovou ohledně nastavení spolupráce.  
o Zaměření na zlepšování procesu nabírání nových zaměstnanců (práce s 

neúspěšnými kandidáty). 
 
 

Zapsala: Iva Krejčí 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   


